

ШанхайЦинДаоКсияМэньГонКонгБейДзин видеозвонок



сотрудничества с клиентами из США

кроме морской доставки авиаперевозки экспресс-доставка по всему миру .

1 . - Чунцин-Китай - Алатавский перевал - Казахстан-Россия - Беларусь-Польша (15 дней)

4 . Мы можем вам помочь

Sunny Worldwide Logistics предлагает складские услуги в качестве одной из наших основных услуг

1 . Мы 9 лет Alibaba поставщиком золота .

У нас есть инвентарный лист / ведомость исходящих документов для наших клиентов .

4 . - Чанша, Китай, Маньчжурия, Россия, Беларусь, Польша, Малашевич, 20 дней.

узнать реальную логистическую службу опыт работы с нами .

наша компания . наша работа заявить о нашей команде наш офис .

3 . опытных & профессиональных сотрудников

но стоит намного дешевле, чем по воздуху . Очень хороший выбор в традиционных морских перевозках

Procedure

- 01 SWW contacts your supplier to arrange picking up or loading and trucking.
- 02 SWW arranges to book the space, customs clearance and send the goods on board.
- 03 SWW issues the invoice and copy of b/l to you for payment.
- 04 SWW releases the original b/l or Telex to you or your shipper once all payment arrives.
- 05 SWW offers weekly (working day) report to update the status of your shipment.

- 1 . Мы 9 лет Alibaba поставщиком золота . **Торговое обеспечение** доступно для нас .
- 2 . Walmart / HUAWEI / COSTCO выбрали нас в качестве назначенного поставщика логистики на 5 лет .
- 3 . Однажды клиенты из США отправили нам запрос . around **80 . 3 процента** и график доставки .
с нами успешно .
- 4 . Мы можем вам помочь **сэкономить на логистике 5%** . Склад
- 5 . Мы рады получить ваши **видеозвонок** в любое время .
наша компания . наша работа заявить о нашей команде наш офис .
- 6 . Мы можем предоставить вам контактную информацию наших клиентов из США . С ними можно поговорить .
узнать реальную логистическую службу опыт работы с нами .
Морские перевозки из Китая в Россию **5 . Контроль качества** мы можем предоставить вам
лучшее решение и стоимость фрахта для вашей справки .

1 . Наш своевременный отзыв при любом обновлении

чем другие

Сервис Amazon, что мы можем сделать для вас

8 . Назначить встречу с Amazon

1 . Консолидация товаров разных поставщиков за одну партию

лучшее решение и стоимость фрахта для вашей справки .

наша компания . наша работа заявить о нашей команде наш офис .

в любое время .

- Услуга с добавленной стоимостью: Складирование: Сбор груза Паллетизация Складирование Маркировка Упаковка
 Чрезвычайные ситуации при доставке, так что работать со мной принесет вам много удобства .
 Быть профессиональным агентом по перевозкам с опытом работы более 15 лет.
 наша цель - предлагать универсальные услуги, которые действительно делают работу клиентов
 6 . Мы можем предоставить вам контактную информацию наших клиентов из США. . С ними можно поговорить.
 В основном мы стремимся помочь клиентам, которые должны импортировать или экспортировать в Китай
 Польша (Лодзь 13 дней) - Германия (Нюрнберг 15 дней) - Нидерланды (16 дней)



6 . Морские / воздушные перевозки из Китая на склад Amazon

2 . Walmart / HUAWEI / COSTCO выбрали нас в качестве назначенного поставщика логистики на 5 лет .

Северная Америка: США (LAX / JFK / DEN / MIA / MCI / ATL / ORD / DFW / MEM / PHX и т. Д. .)
 Обновленный инвентарный лист / запись с привязкой к входу / фотографиями с входом и выходом будет предложена
 страны и агент по сотрудничеству со всего мира, который поможет справиться с вашим

6 . Служба доставки до двери (одна станция ., вы просто Африка: Южная Африка (JNB).



клиент в течение 24 часов .

- Германия (Гамбург / Дуйсбург 16 дней)

в зависимости от вашего графика доставки . Также мы даем своевременную обратную связь .

10 лет . Служба поддержки 365 дней / 24 часа . У нас есть партнерские офисы в более чем 80

9 . Dropshipping для защиты вашей коммерческой тайны .

отгрузки . Сбор и доставка грузов (от двери до двери) . Наша цена на 10% ниже средней .

Австралия (MEL / SYD / BRI)

3 . Однажды клиенты из США отправили нам запрос . around

Я здесь более 6 лет & имею богатый опыт в решении всевозможных трудностей

Обработка аэропорта из Китая Шэньчжэнь ; Гуанчжоу ; Шанхай ; Циндао ; Сямэнь ; Пекин ;

Как только получим инструкцию от клиента, мы все устроим в тот же день &

1 . Контрактный морской фрахт (LCL & FCL) от ведущих морских перевозчиков .

8 . Сервис документации (ФумигацияСертификация оригинала)

и ждать товаров в вашем доме,

Наши услуги Мы являемся экспедитором класса А, предлагающим авиаперевозки более
Латинская АмерикаАфрикаАзия . Способ оплаты Alibaba Trade Assurance ; Т / Т ; Western Union

Value-added Services

Commodity inspection

Instead of you to inspection Chinese factory's cargo and explained you the details of their goods, and check the supplier reputation for you.

3

Warehousing

Great warehouse service near to Yantian port, Shenzhen - More than 15,000 square meters storage space

1

Shipping insurance

Buy Shipping insurance in loading port which may reimburse senders whose parcels are lost, stolen, and/or damaged in transit.

4

Customs brokerage

Offering full set of expertized solutions for export customs declaration and import customs clearance

2

Blind

shipping/dropshipping

Conceal original supplier/customer name

8

Consolidate cargo

We can collect 1 Pickup your goods from different suppliers, consolidate all goods together at our warehouse and then combine ONE shipment send to you by airfreight / Express (Couriers)

5

Repacking service

Labeling, Repacking, Palletizing, Kitting

7

Documentation service

Fumigation/Disinfection, Certificate, C/O (Certificate of Origin), FORM A, FORM E, FORM F. Commodity Inspection. Embassy/Consulate

6

Customs Feedback

Prisma Caraveo,United States

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



Door to door Air freight air cargo from Shenzhe...



Good communication !

I'm so happy to make business with this freight company the person who talk to me he always have a good communication with me and helped me with all my questions, also he make sure my goods came on the day I needed it.



Kyrle Li

Sunny Worldwide Logistic (sz) Limited

12 Feb 2020

Thank you very much for your support and trust. Our goal is to provide quality service to every customer. I look forward to working with you next time.

订单编号: 25247031501023141

Time Created: 2020-01-26 22:52

jerlie salmeo,Philippines

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



China to Philippines manila door delivery sea s...



Satisfied consistent good service!

its my 2nd time to order here and i am very satisfied consistent good service and very good communication miss josie lin entertained my inquiries even on holiday. a very big thank you i will surely order again

Good communication !



Sea shipping rates door to door services Conta...



Satisfied,excellent,fast,super reliable

It is my second time of using their service and i am very satisfied, it is excellent, fast and super reliable. I really recommend their services, especially their agents for their fast and professional work. Thanks



Fast and professional work

订单编号: 22397022501023141

Time Created: 2019-12-15 17:26

jerlie salmeo,Philippines

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



China to Philippines manila door delivery sea s...



Quality of service ! Communicated well !

very good quality of service the goods arrived immediately miss josie lin communicated well. i highly recommend



Besson young

Sunny Worldwide Logistics (SZ) Limited

29 Dec 2019

Thank you, miss Jerlie. It's my pleasure to get your appreciation. I believe in the future i can also meet your needs and provide you with the most correct service

Sunny Worldwide Logistics

SUNNY WORLDWIDE LOGISTICS



Introduction

Sunny Worldwide Logistics (Shenzhen) Limited - established in 1998, an international freight forwarder in China. With experienced team and trusted cooperated partners, SWW always provide best logistical solutions per customers' unique needs. As a member of NVOCC/WCA /WIFFA, we office location Shenzhen handle both sea freight and air freight services ,also China local like Customs 1 Trucking/Consolidating/ Warehouse etc. The key words of our services: Professionalism/Focus/High Efficiency.

Main Shipping Service

Air freight

Departure from main air port in China, like PEK/ TSN/ TAO/ PVG/ NKG/ XMN/ CAN/ SZX/ HKG/ DLC/ WUH, with competitively air shipping rates

Sea freight

Cooperate with main vessel company, like OOCL/ APL/Kline/ MSC/ HPL, stable shipping space and price.

Railway

Railway transportation to Europe and Russia, transporttime more short then seatransport, price morefavourable

Trailer

Owens trailer company in Shenzhen, China, we can transport cargo to port frommainland.

Express

International Express with competitive contracted rate (from UPSTNT/DHL/EMS etc.)

Amazon FBA

Amazon FBA door to door delivery service from China to all Amazon sites (USA,U.K.Germany France Canada Australia Japan Spanish Italy Singapore)



Our Team

